
PROTOKÓŁ Nr XXIX/09
z XXIX posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 17 grudnia 2009 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz.  900, 
zakończyła się o godz. 1315.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXIX sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej  Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Jolantę Galecką.

Do punktu 2.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy. 
Wniosków w sprawie zmian porządku obrad sesji nie wniesiono.
Porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  

organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  
wolontariacie.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  na 2010  
rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku sprzedaży  
w formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy  
Mielnik.

10. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2010 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady na 2010 rok.
12. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.
13. Przedstawienie Radzie gminy planów pracy Komisji na 2010 rok.

● Komisji Finansowo – Budżetowej
● Komisji Rozwoju Gospodarczego
 Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
15. Wolne wnioski.
16. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy 
nie został sporządzony więc nie będzie przyjęty.

Pan Wójt Gminy wyjaśnił przyczyny nie sporządzenia protokołu.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami:

 obawiałem  się,  że  warunki  pogodowe  nie  pozwolą  dokończyć  niektórych 
inwestycji,  ale  pogoda  dopisała  i  droga  Grabarka  –  Radziwiłłówka  została 
wykonana. Komisja 30 listopada dokonała odbioru drogi nie wnosząc zastrzeżeń.

 Wykonano, nawet trochę wcześniej niż planowano skrzyżowanie w Niemirowie i 
również dokonano już odbioru prac.

 Chciałbym również przekazać informację,  że 11 listopada przyjechała do Tokar 
rodzina  z  Kazachstanu  i  na  moje  ręce  złożyła  podziękowania  dla  całej  Rady 
Gminy Mielnik. Z chwilą przekroczenia granicy stali się oni obywatelami Polski, 
ale  formalności  wszelkich należało dokonać.  Wspólnie  z panią kierownik USC 
pomogliśmy tej  rodzinie w ich starcie na tej nowej drodze, co wiązało to się z 
kilkoma wyjazdami do Białegostoku. Mam nadzieję,że szybko przyzwyczają się 
do życia w swojej nowej ojczyźnie, a my im w dalszym ciągu będziemy w tym 
pomagać. 

 W  listopadzie  odbył  się  u  nas  plener  malarski  z  którego  przekazano  nam  24 
obrazy.  Odbyła  się  również  wystawa  poplenerowa  w  Warszawie,  gdzie 
współfinansowaliśmy wydanie katalogu, którego 200 egzemplarzy otrzymaliśmy 
na swoje potrzeby. Całość tego zadania kosztowała nas 3500 zł. Uważam, że była 
to znakomita promocja naszej gminy. 

 Dużo  czasu  poświęciliśmy  również  na  przygotowanie  dzisiejszej  sesji,  w  tym 
uchwały budżetowej.

Rada Gminy Przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący Rady - na poprzedniej sesji interpelacje złożyli radni: Jan Zduniewicz 
i Jan Weremijewicz, czy radni otrzymali odpowiedzi?

Pan Jan Zduniewicz – Tak, otrzymałem.

Pan  Jan  Weremijewicz –  również  otrzymałem  odpowiedź,  że  moja  interpelacja  została 
przesłana do Powiatowego Zarządu Dróg i na tym się sprawa zakończyła.

Pan Przewodniczący Rady  – sprawa dotyczyła dróg powiatowych więc odpowiedzi musi 
Pan oczekiwać od nich. 
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Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Jak się przedstawia sprawa z ulicą Polną?
2. Proszę  o  informację  w  sprawie  wysypiska  śmieci,  czy  prawdą  jest,  że  został 

przesunięty termin zamknięcia wysypisk wyznaczony na koniec 2009 roku?

Zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
1. W  związku  z  budową  zbiorników  w  Adamowie  i  likwidacją  wysypisk  śmieci, 

zniszczono wszystkie gminne drogi znajdujące się w obrębie wsi Mętna. Kto, kiedy i 
za czyje pieniądze będzie te drogi naprawiał?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
1. Mieszkańcy  wsi  położonych  przy  rzece  Moszczonka  mają  problem   z  populacją 

bobrów, na odcinku kilku kilometrów budują one tamy i powodują zniszczenia. Jakie 
kroki można podjąć w celu usunięcia problemu?

Zapytanie Pani Marii  Boguszewskiej
1. Czy została podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim w sprawie dofinansowania 

budowy oczyszczalni ścieków w Mielniku?
2. Kiedy zostanie wkopana pierwsza przysłowiowa łopata przy budowie oczyszczalni?.

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
1. Kto nadzoruje z kierownictwa Urzędu Gminy działalność Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Mielniku?
2. W  czerwcu  bieżącego  roku  podjęliśmy  dwie  uchwały  dotyczące  planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy. Są  w budżecie na 2010 rok zaplanowane 
środki, czy są one wystarczające i jakie kroki zamierza podjąć Wójt w tym kierunku?

Pan Jan Zduniewicz przekazał  zapytania  przedstawione na piśmie  Pana radnego Adama 
Toboty, który na sesji był nieobecny.

(w zał. na str ........ prot.)

Do punktu 6.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 
rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie uzyskał pozytywne opinie Komisji. 

Rada Gminy jednogłośnie, w obecności 14 radnych podjęła uchwałę Nr XXIX/128/09 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str ........ prot.)
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Do punktu 7.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie Komisji dotyczące projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok. Wszystkie opinie były pozytywne.

Pan Kazimierz Tobota – Czy w naszej szkole pojawiają się oznaki picia alkoholu, palenia, 
czy też zażywania narkotyków ?
Pani Alicja Sawczuk – W szkole były przeprowadzane wśród uczniów ankiety na ten temat i 
na  ich  podstawie  oraz  z  obserwacji  nauczycieli  mogę  powiedzieć,  że  nie  wykryliśmy 
problemu narkotyków w naszej szkole. Owszem zdarzały się przypadki palenia papierosów, 
ale alkoholu i narkotyków nie zdiagnozowano.

Pan Jan Weremijewicz – Czy jest to zgodne z prawem, że osoba pracująca w urzędzie ma 
jeszcze dodatkowe wynagrodzenie na umowę – zlecenie?

Pan Sekretarz Gminy – prawnych przeszkód ku temu nie ma. Zadania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych realizowane są po godzinach pracy urzędu, wobec 
czego osoba obsługująca otrzymuje dodatkowe wynagrodzenie za swoją pracę. Posiedzenia 
Komisji zwoływane są w zależności od potrzeb i zawsze po godzinach pracy.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie przeciw o podjęła uchwałę Nr XXIX/129/09 
w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok. 

(w zał. na str ........ prot.)

Do punktu 8.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie  od  obowiązku sprzedaży w formie   bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Mielnik. Przedstawił on również opinie Komisji Rady dotyczące 
tej sprawy, wszystkie opinie były pozytywne.

Rada Gminy jednogłośnie, w obecności 14 radnych podjęła uchwałę Nr XXIX/130/09 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  sprzedaży  w  formie 
bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik.

(w zał. na str ........ prot.)

Do punktu 9.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy Mielnik 
przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  Komisji  dotyczące  projektu  uchwały. 
Wszystkie opinie były pozytywne.

4



5

Pan Jan Zduniewicz –  Dlaczego uchwała wchodzi w życie  z dniem 01 lipca tego roku? 
Zgłaszam wniosek o zmianę  § 3 uchwały na: „z mocą obowiązującą od 01 stycznia 2010 
roku”.

Pani  Barbara  Terpiłowska –  Na  komisjach  Pan  Sekretarz  argumentował  przyznanie 
podwyżki wójtowi między innymi pozyskaniem znacznych środków z zewnątrz, czy ma to 
jakiś związek z terminem przyznania podwyżki od  lipca?

Pan Sekretarz Gminy  –  Regulacja płacowa jest konsekwencją realizacji budżetu 2009, w 
2010 r będziemy się zajmowali  nową regulacją i nowym budżetem, pracownicy otrzymali 
podwyżki  od   lipca  wobec  czego  i  propozycja  podwyżki  dla  wójta  jest  od  lipca,  a 
pozyskiwanie środków odbywa się przez 365 dni w roku.

Pan Przewodniczący Rady – Jak to się ma do budżetu gminy, czy są środki na przyznanie 
wójtowi podwyżki od  01 lipca?

Pani Skarbnik Gminy – Tak, jest to zgodne z planem budżetu.

Pan Jan Zduniewicz -Wynagrodzenie Wójta i tak znacznie odbiega od średnich podwyżek 
pracowników, dlatego podtrzymuję swój wniosek o zmianę zapisu uchwały.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Pana Jana Zduniewicza 
dotyczący zmiany § 3 proponowanej uchwały.

Rada  Gminy  7  głosami  przeciw,  4  głosami  za  i  3  głosach wstrzymujących  się  odrzuciła 
wniosek radnego Pana Jana Zduniewicza.

Rada Gminy 9 głosami  za,  przy 1 głosie  przeciw i  4  głosach wstrzymujących  się 
podjęła uchwałę  Nr XXIX/131/09 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta 
Gminy Mielnik. 

(w zał. na str ........ prot.)

Do punktu 10.

Pan  Przewodniczący przytoczył  procedurę  uchwalania  budżetu  oraz  rodzajów  i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, określoną w 
uchwale nr XXVII/156/06 Rafy Gminy Mielnik z dnia 19 września 2006 roku.

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  budżetowej  na  2010  rok  wraz  z 
uzasadnieniem.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
dotyczącej projektu budżetu Gminy Mielnik na 2010 rok.

(w zał. na str ........ prot.)

Przewodniczący stałych  Komisji  Rady  przedstawili  opinie  Komisji  w  sprawie  projektu 
budżetu gminy na 2010r.:
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Opinia Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 
(w zał. na str …...... prot.)

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego (w zał. na str ….... prot.)

Opinia Komisji Finansowo – Budżetowej (w zał. na str …... prot.)

Pan Wójt Gminy zwrócił się do Rady o uchwalenie budżetu na 2010r.w takiej formie, w 
jakiej go przedstawił.

Pan Kazimierz Tobota – Będę nadal drążył temat parkingu przy cmentarzu katolickim w 
Mielniku. Uważam, że to zadanie powinniśmy ująć w budżecie na 2010 rok. Jest wykonany 
projekt i kosztorys na 160 tys. zł. Nie są to aż tak wielkie pieniądze dlatego proponuję, aby 
ująć to zadanie i sfinansować je z pieniędzy przeznaczonych na drogi, lub zwiększyć kredyt.

Pan Wójt Gminy – Jeśli Powiat po części chciałby uczestniczyć w realizacji tej inwestycji, to 
nie  powiem  -  nie,  ale  na  dzień  dzisiejszy  jestem  przeciwny  ujęciu  w  budżecie  budowy 
parkingu.

Pan Sekretarz Gminy –  W projekcie  budżetu  Powiatu  zapisano już środki  na  realizację 
zadań  i  nie  będzie  możliwości  na  zwolnienie  środków pozwalających  na  partycypację  w 
kosztach przy budowie parkingu.

Pan  Jan  Zduniewicz –  Kiedy  była  przygotowana  dokumentacja  na  parking  i  czy  nie 
straciliśmy pieniędzy przez późniejszą realizację tego zadania?

 Pan Tomasz Gorochowicz – Dokumentację na parking wykonuje Powiatowy Zarząd Dróg.

Pan Jan Zduniewicz – Popieram wniosek Pana Kazimierza Toboty i uważam, że należy to 
zadanie wpisać do budżetu bo środki na pewno się znajdą. Mówiłem o tym na posiedzeniach 
Komisji, że nie ujmujemy w budżecie mniejszych zadań, powinniśmy ustalić harmonogram 
prac  do  wykonania  w  przypadku  uwolnienia  środków  w  budżecie,  bo  inaczej  to  Wójt 
decyduje na co wyda odblokowane środki.

Pan Wójt Gminy – Zadanie, które nie leży w kompetencji gminy, przy mojej negatywnej 
opinii nie możliwe jest do wprowadzenia w budżecie. Przy realizacji niektórych inwestycji 
bardzo potrzebnych w gminie,  musimy niestety czekać na możliwość zdobycia środków z 
funduszy unijnych. Jest to budżet uzależniony od środków unijnych i czeka go wiele zmian. 
Pewnie  trzeba  będzie  „skubać”  budżet,  żeby wejść w temat  kanalizacji.  Moja opinia  jest 
odnośnie tego wniosku negatywna.

Pan  Jan  Zduniewicz –  Taki  drobny  wniosek  nie  zburzy  budżetu,  zresztą  od  lat  mamy 
nadwyżki budżetowe.

Pan  Wójt  Gminy –  Nadwyżka  od  kilku  lat  faktycznie  istnieje,  ale  były  to  środki  na 
oczyszczalnię.  Dzięki  temu  dziś  zaciągamy  3  mln.,  a  nie  6  mln.  kredytu.  Jeszcze  raz 
powtarzam, nie widzę możliwości wprowadzenia tego zadania do budżetu 2010.
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Pan Stefan Troc – Nikt z radnych nie jest przeciwny budowie parkingu przy cmentarzu, ale 
prawdą  jest,  że  jest  to  zadanie  powiatowe.  Czy  kiedykolwiek  były  realizowane  zadania 
powiatowe w całości finansowane ze środków budżetu gminy?

Pan Wójt Gminy – Były takie ciągi dróg realizowane z pieniędzy gminy, inne łącznie, ale 
zawsze w porozumieniu z powiatem. Wnoszę o przerwanie dyskusji i przyjęcie budżetu w 
takiej formie, w jakiej go przedstawiłem.

Pan Kazimierz Tobota – Proszę o zapisanie w protokole, że Wójt kategorycznie stwierdził, 
że w 2010 roku nie będzie budowy parkingu przy cmentarzu.

Pani Barbara Terpiłowska – Jakie podwyżki dla pracowników w 2010 roku zaplanowano w 
budżecie?

Pan Wójt Gminy – Średnio 5 %.

Pan Wiesław Kochanowski – Dwa lata z rzędu nie ujęto w budżecie zadań w sołectwie 
Mętna.  Po  wyjaśnieniach  udzielonych  na  Komisji,  trzymam  Pana  Wójta  za  słowo,  że  w 
przypadku uwolnienia środków jakieś zadania we wsi Mętna zostaną wykonane.

Pan Wójt Gminy – Jedno z zadań już widzę do realizacji,  o innych trudno w tej  chwili 
powiedzieć, bo nie wiadomo jakimi środkami będę dysponował.

Pan Stefan Troc – W załączniku Nr 4 przedstawione są zadania , które mają być wykonane z 
funduszy sołeckich, ale brak jest zadań do realizacji w kilku sołectwach, dlaczego?

Pan Wójt Gminy – W przypadku Mętny sprawa została wyjaśniona, ponieważ zgłoszone do 
realizacji zadania nie były zadaniami gminnymi, a tylko takie można realizować z funduszu 
sołeckiego. W Osłowie będzie budowana świetlica wiejska, a sołectwa Homoty i Maćkowicze 
nie złożyły wniosku.

Rada  Gminy  9  głosami  za,  przy  5  głosach  przeciw,  podjęła  uchwałę  Nr 
XXIX/132/09w sprawie budżetu gminy na 2010 rok.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 11.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Gminy Mielnik na 2010 rok.

PLAN PRACY RADY GMINY MIELNIK NA 2010 ROK

I kwartał
1. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2009 rok.
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku za 

2009 rok.
3. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za 2009 

rok.
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4. Ocena wykorzystania środków pozabudżetowych na realizację zadań inwestycyjnych.

II kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy.
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zakładu Komunalnego za 2009 rok i 

perspektywy jego funkcjonowania.
3. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2010.

III kwartał
1. Informacja z realizacji budżetu oraz wykonania inwestycji i remontów za I półrocze 

2010 roku.
2. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2010 roku.
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny w tym 

wyników egzaminów.
4. Sesja wyjazdowa.

IV kwartał
1. Informacja GOKSiR o wykonanych dochodach przez administrowanie obiektami 

turystycznymi i ocena przebiegu sezonu letniego.
2. Uchwalenie podatków i opłat lokalnych na 2011 rok.
3. Uchwalenie budżetu na 2011 rok.
4. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na 2011 rok.
5. Przyjęcie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2011 rok.

W zależności od potrzeb.
1. Wszelkie sprawy związane z aktualną sytuacją społeczną, gospodarczą i inne 

dotyczące gminy.
2. Zmiany w budżecie gminy.
3. Podjęcie uchwał w sprawach gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych  podjęła  uchwałę  nr 
XXIX/133/09 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Mielnik na rok 2010.

(w zał. na str ........ prot.)

Do punktu 12.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy - Pan Jerzy Terebun  przedstawił plan 
pracy Komisji Rewizyjnej w 2010 roku.

PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJNA 2010 ROK

I kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2009 rok i wydanie opinii w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
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II kwatrał
1. Kontrola wydatków gminy w zakresie zużycia energii (prąd, woda, gaz) w budynku 

OSP w Mielniku.
2. Kontrola  działalności  i  realizacji  budżetu  w Zakładzie  Gospodarki  Komunalnej  w 

Mielniku.

III kwartał
1. Kontrola  realizacji  budżetu  w  Gminnym  Ośrodku  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w 

Mielniku.

IV kwartał
1. Kontrola realizacji uchwały Nr XXIV/114/09 Rady Gminy Mielnik z dnia 26 czerwca 

2009 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik.

2. Kontrola realizacji uchwały Nr XXIV/115/09 Rady Gminy Mielnik z dnia 26 czerwca 
2009  roku  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych zatwierdziła plan pracy Komisji 
Rewizyjnej opracowany na 2010 rok.

Do punktu 13.

Pan Witold Terebun -  przewodniczący Komisji Finansowo - Budżetowej przedstawił plan 
pracy tej komisji na 2010 rok. 

PLAN PRACY
 KOMISJI FINANSOWO - BUDŻETOWEJ NA 2010 ROK

I kwartał 
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 2009r.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
3. Analiza  realizacji  budżetu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  za  2009  rok  z 

zakresu realizacji ustawy o ustanowieniu programu wieloletniego „Pomoc państwa w 
zakresie dożywiania”. 

4. Sprawy bieżące.
II kwartał 

1. Analiza  kosztów  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  za  3  miesiące 
bieżącego roku oraz prognozy działalności na przyszłość.

2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Opiniowanie projektów uchwał pod obrady sesji.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał 
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2010 roku.
2. Realizacja inwestycji gminnych – posiedzenie wyjazdowe.
3. Sprawy bieżące.
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IV kwartał
1. Ocena  wykorzystywania  środków  pozabudżetowych  na  realizację  zadań 

inwestycyjnych.
2. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2010r.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy bieżące.

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego na rok 2010 przedstawił jej przewodniczący – 
Pan Jan Weremijewicz.

PLAN PRACY
 KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO NA 2010 ROK

Analiza i opiniowanie materiałów na sesje rady Gminy – cały rok.
Sprawy różne – cały rok.

I kwartał 
1. Ocena  dotychczasowego  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  oraz 

prognozy na przyszłość.
2. Sprawozdanie  Urzędu  Gminy  z  podjętych  działań  w  celu  pozyskania  środków 

pozabudżetowych.
3. Opiniowanie wykonania budżetu za 2009r. 
4. Analiza  i  wypracowanie  kierunków  pomocy  przy  budowie  oczyszczalni 

przydomowych.
II kwartał 

1. Analiza  i  wypracowanie  kierunków  pomocy  mieszkańcom  gminy  przy  usuwaniu 
wyrobów azbestowych.

2. Analiza miejsc pracy w zakładach i instytucjach w latach 2000 - 2010.
3. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2010.

III kwartał 
1. Ocena realizacji istniejących programów obowiązujących na terenie gminy.
2. Ocena realizacji zadania sezonu turystycznego – lato 2010.
3. Wyjazd integracyjny do gminy przodującej w pozyskiwaniu środków unijnych.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  złożonych  przez 

poszczególne sołectwa do realizacji na 2011 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2011r.
3. Informacja na temat przygotowania do zimy 2011r.
4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok przyszły.

Pan Marek Patkowski  jako przewodniczący Komisji  ds. Organizacyjnych,  Społecznych i 
Obywatelskich przedstawił plan pracy tej komisji na  2010 rok.

1
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PLAN PRACY KOMISJI
 ds. ORGANIZACYJNYCH, SPOŁECZNYCH I OBYWATELSKICH NA 2010 ROK

I kwartał 
1. Opiniowanie programów działania:

− Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku,
− Gminnej Biblioteki Publicznej.

1. Informacja z realizacji  uchwały Nr XXV/149/2006 Rady Gminy Mielnik z dnia 22 
czerwca  2006  roku  w  sprawie  Gminnego  Systemu  Profilaktyki  i  Opieki  nad 
Dzieckiem i Rodziną na lata 2006 -2010.

2. Informacja kierownictwa Gminnego Ośrodka Zdrowia o funkcjonowaniu i podjętych 
działaniach w zakresie profilaktyki zdrowotnej – realizowanej przy współpracy Gminy 
(Profilaktyczny program Zdrowotny na lata 2009-2014)

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
4. Sprawy bieżące.

II kwartał 
1. Analiza  struktury  placówek  oświatowych  na  terenie  gminy  oraz  zaopiniowanie 

arkuszy organizacyjnych tych placówek.
2. Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego w zakresie czystości i porządku.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał 
1. Ocena przebiegu organizowanych  imprez  tj.  Dni  Mielnika,  Muzyczne  Dialogi  nad 

Bugiem.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
3. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Analiza działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
2. Analiza działalności promocyjnej gminy.
3. Analiza działalności GOPS w zakresie pomocy społecznej.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
5. Sprawy bieżące.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości plany pracy stałych Komisji Rady na 2010 rok.

Do punktu 14.

Odpowiedź na zapytania Pana Kazimierza Toboty.

Pan Tomasz Gorochowicz – Z-ca Wójta – W tym roku wykonaliśmy część prac na ulicy 
Polnej i doprowadziliśmy ją do stanu używalności.
Jeśli  chodzi o wysypisko,  to nie ma formalnych podstaw do przedłużenia terminu, Polska 
zobowiązała się wobec UE zamknąć wysypiska i nasze zostanie zamknięte z końcem 2009 
roku.  Dla  osób  korzystających  z  usług  ZGK,  czy  OMP  nic  się  nie  zmieni,  chyba  tylko 
finansowo, bo na pewno zmieniona będzie cena usług.
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Pan Wójt Gminy - W budżecie na 2010 rok nie ma zaplanowanych środków na ul. Polną, co 
nie oznacza, że nie uda nam się czegoś w tym kierunku zrobić.
Odpowiedź na zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego

Pan Wójt Gminy – Nie sądzę, aby był problem z wyrównaniem dróg i ich naprawą. Jesteśmy 
w dobrych stosunkach z wykonawcą i to oni na własny koszt po zakończeniu prac dokonają 
wszelkich napraw.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego

Pan  Wójt  Gminy –  Sprawa  bobrów to  naprawdę  duży  problem,  dlatego  wystąpimy  do 
Wojewody o zgodę na ograniczenie stanu populacji bobrów (odstrzały).

Odpowiedź na zapytania Pani Marii Boguszewskiej

Pan Wójt Gminy – Już jest  bardzo blisko rozpoczęcia  budowy oczyszczalni,  jutro tj.  18 
grudnia  o  godz.  10:30 podpisuję  umowę z  Urzędem Marszałkowskim na  dofinansowanie 
budowy oczyszczalni.
 
Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Zduniewicza

Pan Wójt Gminy – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury,  Sportu i Rekreacji w Mielniku 
podlega bezpośrednio pode mnie, a dalej pod Kierownika Referatu Organizacyjnego i Spraw 
Obywatelskich Pana Piotra Wysockiego.

Pan Tomasz Gorochowicz – Uchwała w tej sprawie została podjęta w czerwcu, ale dopiero 
teraz w budżecie zaplanowano środki na ten cel. Poprzednie zostały wykorzystane na wydanie 
decyzji. Nie wiem, czy jest to kwota wystarczająca, została ona ustalona do planu budżetu na 
podstawie rozmów. O zmianę w planie wpłynęło do tej pory około 50 wniosków, ale należy 
przyjąć, że będzie ich znacznie więcej po rozpisaniu procedury. 

Do punktu 15.

Pan Władysław Stankiewicz
Jak  będzie  rozwiązany  problem  odśnieżania  chodników  przez  mieszkańców,  którzy  nie 
mieszkają na stałe w Mielniku, kto ma za nich odśnieżać?
Czy uda się wykonać prace remontowe na drodze Krawczance, aby doprowadzić ją do stanu 
używalności?

Pan Wójt Gminy
Jeśli  chodzi  o  odśnieżanie,  to  jest  to  problem  trudny  do  rozwiązania.  Myślę,  że  należy 
przygotować pismo o obowiązku odśnieżania i przesłać je tym mieszkańcom lub przekazać 
przez  sołtysa.  Wystąpimy też  do  Policji  z  prośbą o egzekwowanie  od mieszkańców tego 
obowiązku. W przypadku drogi Krawczanka, to na pewno jest potrzeba jej remontu, ale na 
razie nie widzę takiej możliwości.
Pan Jan Zduniewicz

1



13

Wracając do tematu odśnieżania, sugeruję, aby Zakład Gospodarki Komunalnej przygotował 
propozycję opłaty za odśnieżanie to może znajdą się chętni do skorzystania z takiej oferty, a 
władze gminne proszę o zadziałanie wobec zarządcy dróg powiatowych.
Pan Wacław Malon
Zgłosił naprawę drogi do mieszkanki Kolonii Sutno z prośbą o jej odśnieżanie oraz zapytał, 
czy na wiosnę jest szansa otrzymania równarki na drogę gminną Sutno – Mętna.

Pan Tomasz Gorochowicz
Każdego roku droga prowadząca do kol. Sutno była odśnieżana i również będzie odśnieżana 
w tym roku, a naprawiona została jeszcze jesienią. Jeśli chodzi o remont drogi Sutno – Mętna, 
to jeśli zajdzie taka konieczność znajdzie się i równarka.

Pan Lucjan Kożuchowski
Odczytał podziękowania dla Straży Granicznej za interwencję w sprawie przejazdów ciężkich 
samochodów  po  drodze  gminnej  w  Pawłowiczach  i  doprowadzenie  do  ustawienia  znaku 
zakazującego wjazdu samochodom o dużym tonażu.

Pan Stefan Troc
Zostały  w  miejscowościach  ustawione  pojemniki  przeznaczone  do  selektywnej  zbiórki 
odpadów, ale brak jest na nich informacji co można wrzucać do tych pojemników.

Pan Tomasz Gorochowicz
Odpowiednia segregacja odpadów jest sprawą bardzo trudną, ponieważ firmy stawiają swoje 
wymagania, może faktycznie należałoby napisać informację wyjaśniającą co można wrzucać 
do każdego z pojemników. 

Pan Jan Weremijewicz
Czy np. przy budowie można postawić większy pojemnik na odpady i co zrobić z większym 
sprzętem jak np. stare meble?

Pan Tomasz Gorochowicz
Pomyślimy  jak  rozwiązać  ten  problem,  ale  gruzu  budowlanego  na  pewno  wrzucać  do 
pojemników nie można.

Do punktu 16.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXIX  sesji  Rady  Gminy  Mielnik 
Przewodniczący  Rady  podziękował  radnym  i  gościom  za  udział  w  sesji  i  zamknął  jej 
posiedzenie.

Protokołowała:
Jolanta Galecka

Przewodniczący Rady

                                                                                                       Stefan Troc
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